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Slim Bemesten
Het voldoen aan de Europese nitraatrichtlijn mét behoud 
van voldoende gewasopbrengsten is op de Zuid-Limburgs 
lössgronden mogelijk. Dat denken de Zuid-Limburgse 
akkerbouwers en melkveehouders en de LLTB. Samen 
hebben ze als eerste en enige gebied in Nederland 
(tijdelijke) ontheffing van de bemestingsnormen gekregen 
om de aanpak tot een succes te maken.

PAS
De beperkte ontwikkelruimte die de PAS 
(Programmatische Aanpak Stikstof) geeft, 
betekende dat in Zuid-Limburg de 
rundveehouderij onvoldoende mogelijkheden 
voor ontwikkeling kreeg. Door de inzet van 
LLTB-bestuurders en -medewerkers is nu 
bepaald, dat die ruimte in Zuid-Limburg twee 
tot drie maal hoger is dan elders. De enige 
uitzondering in heel Nederland!

N

POL
De LLTB is betrokken bij de uitwerking van het POL (Provinciaal 
Omgevingsplan Limburg) en het beleid voor het Nationaal 
Landschap Zuid-Limburg. De extra beperkende, provinciale 
regels voor het behoud van grasland en grondgebondenheid, 
zoals Provinciale Staten die hadden gevraagd, zijn op basis van 
LLTB-argumenten nu van tafel.
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‘RUIMTE BELANGRIJK ISSUE IN AFDELING SITTARD E.O.’

‘In onze afdeling is het afgelopen jaar veel gebeurd. Denk aan de voorbereidingen voor 
de verbreding van de A2, de bestemming van de Louisegroeveweg in Stein en het 
ruilverkavelingsproject in Beek.

Als het aan de overheid ligt, verdwijnt bij de verbreding van de A2 een aantal 
viaducten. Als dat gebeurt, moeten ondernemers forse stukken omrijden, zeker 
wanneer je bedenkt dat men ook voornemens is de provinciale wegen ‘landbouwver-
keerluwer’ te maken. Het is overigens niet alleen het omrijden dat vervelend is, we 
worden bovendien gedwongen meer door de kernen te rijden. Daar worden bewoners 
niet blij van en wij ook niet. 

Daarnaast is een aantal faunapassages gepland en wanneer die niet goed worden aangelegd, wordt het risico op faunaschade 
groter. Als LLTB-afdeling houden we hier de vinger aan de pols. Dat geldt ook voor de groencompensatie. Het is zaak dat de 
verbreding zo weinig mogelijk ten koste gaat van landbouwgrond.
De inspraakprocedure zit eraan te komen en wij zullen zeker ons zegje doen.
Landbouwbedrijven hebben al zo weinig ruimte in deze regio; we zitten ingeklemd tussen water, grenzen, snelwegen en DSM. 
Het is dan ook vreemd juist langs de randen van landbouwgronden een woonwagenkamp te plannen. In samenwerking met 
Arvalis hebben we er in elk geval al voor kunnen zorgen dat de gemeente beter moet motiveren waarom het geplande 
woonwagenkamp in het buitengebied aan de Louisegroeveweg gerealiseerd kan worden. Een definitieve uitspraak is er echter 
nog niet.
En tenslotte is het zaak dat we de ruimte die we hebben optimaal benutten. Het project ‘Verkavelen voor groei’ kan daartoe 
bijdragen. Bestuurslid Wil Janssen heeft dit project samen met Ger Urlings – voorzitter van de LLTB-afdeling Mergelland – goed 
op de rit gekregen. Het mooie aan dit project is het vrijwillige karakter. Er wordt niks van bovenaf opgelegd. Het Kadaster 
faciliteert en als ondernemers zelf wat bijdragen en de Provincie en de gemeente Beek doen dat ook, kunnen we binnenkort 
aan de slag.‘
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